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Abstract (en)
[origin: US4541471A] Process for the production of casting parts with well-defined reproduction of detail and a great accuracy of measurement
using the gypsum-form process. The pattern to be copied is equipped with a drainage apparatus, having at least one channel extending outside the
molding box, and the molding material is poured into the mold and solidified. After the pattern is removed from the solidified mold by the introduction
of compressed gas, the water of the solidified material is removed from, and after drying the mold is connected to a vacuum line and evacuated. The
molten mass is then poured into the mold while the vacuum is maintained and solidified.

Abstract (de)
Verfahren zur Herstellung von Gußteilen mit scharfer Detailwiedergabe und hoher Meßgenauigkeit nach dem Gips-Formverfahren, bei dem das
abzubildende Modell mit einer Drainagevorrichtung, die mindestens je einen Zu- bzw. Ablauf außerhalb des Formkastens aufweist, versehen wird
und die in den Formkasten gegossene Formmasse erstarren gelassen wird. Das Wasser aus der erstarrten Formmasse wird nach Entfernung des
Modells durch Einleiten von Druckgas herausgepreßt und die vom Modell abgelöste Form nach Trocknung an eine Vakuumleitung angeschlossen
und evakuiert. Die Metallschmelze wird anschließend unter Beibehaltung des Vakuums in die Form gegossen und erstarren gelassen.
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